
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 12. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 1
Forslag til finanslov for finansåret 2018.
Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 1
Vil ministeren, med henvisning til bemærkningen på § 28.11.15 Takstnedsæt-
telser og investeringer til forbedringer af den kollektive trafik om, at ”Udover
videreførselsbeløbet (på 179,5 mio. kr.) er der et uforbrugt beløb på 229,0
mio. kr. i puljen, som ikke er indbudgetteret på finansloven”, oplyse, om rege-
ringen vil respektere at et politisk flertal i Folketinget afsætter midler til f.eks.
kollektiv trafik og at regeringen dermed også sikrer, at de aftalte midler bud-
getteres ind i de løbende finanslove?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henning
Hyllested (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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